

<p>Anna Christensen, Carl "Kalle" Persson, Johanna Larsson och Gunnel Johansson deltog i mötet, som hölls digitalt</p> <p>Malin Elfversson var förhindrad att närvara.</p>	Närvarande
<p>Ordföranden Anna öppnade mötet.</p>	§ 1 Mötet öppnas
<p><b>Styrelsen beslöt att</b> Godkänna föreslagen dagordning.</p>	§ 2 Dagordning
<p>Föregående protokoll behandlades inte.</p>	§ 3 Föregående protokoll
<p><b>Rapporter</b></p> <p><b>Förbundsråd om Anläggningsstrategi</b> Kalle och Gunnel deltog i Förbundsrådet som handlade om förbundets anläggningar. En ny anläggningsstrategi ska tas fram av en arbetsgrupp och mötet skulle förse arbetsgruppen med underlag för sitt arbete.</p> <p>Kalle och Gunnel rapporterade om sina intryck av mötet, som till stor del genomfördes i mindre diskussionsgrupper.</p> <p>Mötet diskutera förutsättningslöst om anläggningar generellt bl.a.: Vilka är fördelarna med att äga egna anläggningar - jämfört med att hyra andras? Vad vill vi som kårer och distrikt få ut av att äga anläggningar? Hur ska våra anläggningar samarbeta med förbundet?</p> <p>Våra tre nuvarande anläggningar fick mot slutet av mötet presentera sin verksamhet, lokaler, markområden, mm. Alla drivs i stiftelseform idag.</p> <p>Det är mycket känslor som styr kårers och distrikts relation till anläggningarna.</p> <p>Många nämnde betydelsen av att våra medlemmar ges tillfälle att uppleva våra anläggningar, för det är personliga upplevelser som skapar engagemanget för anläggningarna. Ansvaret vilar på kårer och distrikt men framförallt på förbundet - att förlägga arrangemang till de anläggningar vi har.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Notera rapporten</li><li>• Anna snarast sänder in DS förslag på personer att ingå i arbetsgruppen för ny Anläggningsstrategi.</li></ul>	§ 4 Rapporter  Förbundsråd 6 feb

<p><b>Fotoutmaning för äventyrare och utmanare</b></p> <p>Gunnel rapporterade att vinnarna i tävlingen nu är utsedda. Deras namn har meddelats till kårerna och via Scoutdistriktets Facebookgrupp. Men vinnarna har ännu inte fått sina vinster i form av presentkort, eftersom vi inte fått dessa levererade från Scoutshop ännu.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Notera rapporten</li></ul> <p><b>Olyckshändelse i Timmersdala</b></p> <p>Gunnel rapporterade att kåren haft en allvarlig olycka vid pulkaåkning med hela kåren, under sportlovet. En scout skadades allvarligt och fick föras till sjukhus i ambulans. Alla medlemmar i kåren har fått information samt deras anhöriga. Incidenten har rapporterats av kåren till förbundets generalsekreterare och till distriktsordföranden Anna.</p> <p>Kårens krisplan var ett bra stöd att ha - både under kvällen då olyckan skedde och under den krishantering som nu pågår.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Notera rapporten</li><li>• Kåren har fortsatt kontakt med Anna och rapporterar utvecklingen till henne.</li></ul> <p><b>Västra Klumpen info</b></p> <p>Anna rapporterade att det är på gång två nya scoutkårer. En NSF kår i utkanten av Göteborg, med namnet ”De hängivna”, samt en kår tillhörande Scouternas distrikt i Halland. KLOK gruppen har haft två ärenden då de har hjälpt scoutkårer.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Notera rapporten</li></ul> <p><b>LNF Västra Götaland – nätverk Skaraborg</b></p> <p>Anna rapporterade att en LNF konsulent vill starta upp ett nätverk för lokalföreningar och scoutkårer i Skaraborg.</p> <p>Inbjudan till nätverket kommer att sändas ut direkt till berörda scoutkårer.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Notera rapporten</li></ul>	<p>Fotoutmaning</p> <p>Olyckshändelse</p> <p>Västra Klumpen</p> <p>Nätverk LNF</p>
--	--

<p><b>Distriktsårsmöte - Praktisk upplägg</b></p> <p>Johanna rapporterade. Mötet kommer att genomföras digitalt, i distriktets mötesrum i Lifesize. Ett extra mötesrum bokas, som kan användas vid ev. slutna omröstningar.</p> <p>Valberedningen har informerats om hur mötet ska gå till. Än så länge har DS inte fått några namn på förslag till presidiet.</p> <p>Rösträknarna kommer att få särskild information av Johanna om hur de ska utföra sitt uppdrag vid omröstningar.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Johanna ansvarar för den digitala tekniken under mötet. T.ex. assistans till deltagare, ljud, talarlista, omröstningar, mm.</li><li>• Gunnel presenterar de handlingar som diskuteras. Handlingarna ska vara de som sänts ut i förväg, dvs. i PDF format.</li><li>• En deltagarlista behöver skapas. Anna ber Elin Martinsson att ansvara för detta.</li><li>• Ekonomi och budget - presenteras av Kalle</li><li>• Arbetsplanen - presenteras av Johanna</li><li>• Arrangemangsplanen - presenteras av Malin</li><li>• Verksamhetsberättelsen - presenteras av Anna</li><li>• Styrelseförslag och annat – Anna utser presentatör per punkt</li></ul> <p>All praktisk information om mötet ska förmedlas till anmälda ombud, distriktets revisorer samt kårernas kontaktpersoner senast den 27/2.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Ingen anmälan behöver göras för de som vill delta och inte är ombud</li><li>• Alla deltagare ska synas med sitt fullständiga namn samt ”- Ombud” för de som är ombud.</li><li>• Mötesrummet öppnas kl. 09.45 och alla bör ha anslutit senast 09.50.</li><li>• Efter årsmötet ges möjlighet att stanna kvar i mötesrummet och prata med andra kårer.</li><li>• Gunnel ansvarar för utskick av information om DÅ.</li></ul>	<p>§ 5 Distriktsårsmöte - Praktiskt upplägg</p> <p>Praktiskt upplägg</p> <p>Information om mötet</p>
---	--

<p><b>Distriktsårsmöte – Handlingar</b></p> <p>DS gick igenom alla handlingar, de senaste versionerna. Alla får hjälpas åt att kontrollläsa dokument och påpeka fel</p> <p>Verksamhetsberättelsen saknar än så länge bilder. Gunnel söker efter bilder som får användas och ska sedan layouta dokumentet.</p> <p>Styrelsens förslag gällande profilplagg diskuterades. Malin och Gunnel har ännu inte tagit fram förslag på plagg. Vilka ska ta fram förslag på plagg och när behöver det vara klart?</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Avvakta om förslaget gällande profilplagg går igenom på DÅ.</li><li>• Därefter tas förslag på plagg tas fram till Ledarträffen i april.</li><li>• Styrelsen tar fram förslagen på plagg och tar ev. hjälp av fler personer.</li></ul> <p>Motionen från Skövde-Skulptorp scoutkår diskuterades. DS anser det bättre att uppmuntra verksamhet i kårerna, än att ge ett ekonomiskt bidrag.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Yrka på avslag på motionen.</li><li>• Kalle gör ett första förslag till svar på motionen</li><li>• DS diskuterar motionssvaret via epost. Ska vara helt klart 26/2.</li></ul> <p>Den 27/2 ska alla handlingar sändas ut till anmälda ombud, distriktets revisorer samt kårernas kontaktpersoner.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Gunnel ansvarar för utskick av årsmöteshandlingarna, som PDF filer.</li></ul>	<p>§ 6 Distriktsårsmöte - Handlingar</p> <p>Profilplagg</p> <p>Motion från Skövde-Skulptorp</p> <p>Utskick handlingar</p>
<p><b>Länsnykterhetsförbundet Västra Götaland - Årsmöte 24/4</b></p> <p>Anna rapporterade att vi fått inbjudan till LNFs årsmöte, där vi har rätt att ha 3 ombud.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Utse Anna till ombud.</li></ul>	<p>§ 7 LNF årsmöte</p>

<p><b>Regionläger 2024</b></p> <p>Såvitt vi vet idag så planeras inget Förbundsläger av NSF år 2024. Därmed kan vårt distrikt ta aktiv del i lägerorganisationen.</p> <p>Vi har fått en förfrågan om det bör skapas en tillfällig förening, för att hantera ekonomin runt regionlägret.</p> <p>En arbetsgrupp ska nu utses, som sätter upp ramarna för regionlägret.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Utse Anna till vår representant i arbetsgruppen.</li><li>• Vårt distrikt önskar att ekonomin förregionlägret sköts av ett existerande distrikt och inte i en tillfällig förening.</li><li>• Vi förordar att varje distrikt tar ekonomiskt ansvar för regionlägret - i relation till antalet medlemmar i resp. distrikt.</li></ul>	<p>§ 8 Regionläger 2024</p>
<p><b>Ekonomi</b></p> <p>Kalle rapporterade att distriktets andelar i God Fond har ökat i värde. Årsrapporten för distriktets Robur-fond saknas fortfarande - Kalle ligger på dem om detta.</p> <p>En första utbetalning av bidrag har inkommit från Västra Götalandsregionen. Bidraget år 2021 från regionen kommer att vara detsamma som år 2020.</p> <p>Distriktets tillgångar har ökat sedan i januari.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Notera rapporten</p>	<p>§ 9 Ekonomi</p>
<p><b>Kontakt med scoutkårer</b></p> <p>Gunnel har haft kontakt med Skarstad-Hällum och Kinnarumma gällande aktivitetsbidrag. Johanna har pratat med Stora Levene angående val av digitalt verktyg för kårårsmöte.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Notera rapporterna</p>	<p>§ 10 Kårkontakt</p>
<p><b>Övriga frågor</b></p> <p>Inga övriga frågor fanns att diskutera</p>	<p>§ 11 Övriga frågor</p>

Västra Scoutdistriktets styrelse  
§ 1 - 13

Förkortningar: DS – Distriktsstyrelsen, DÅ - Distriktsårsmötet

<b>Nästa möte</b>  <b>Styrelsen beslöt att</b> Nästa DS möte beslutas av den nyvalda styrelsen - efter distriktsårsmötets slut den 13/3.	§ 12 Nästa möte
Ordföranden Anna tackade för visat intresse och avslutade mötet.	§ 13 Mötet avslutas

Skövde 2021-03-08

Gråbo 2021-03-10

Vid tangentbordet

Justerat av

*Gunnel Johansson*

*Anna Christensen*

Gunnel Johansson

Anna Christensen